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Abstract (en)
The swing (1) has a swing seat (2) supported by carrier ropes (8) at 4 spaced fixing points (7). There is a music playing device (10) releasably
secured to the swing via a fixing device (11). Preferably the music playing device is provided by a cassette player, or a mechanical music
mechanism, secured to the side of the swing seat via a fixing strap, or fitted into a recess formed in the seat surface. The music playing device may
have an associated control device (18).

Abstract (de)
Eine Schaukel (1), insbesonder für Kleinkinder, weist einen insbesondere an vier beabstandeten Befestigungsstellen (7) aufhängbaren Sitz (2) und
an den Befestigungsstellen (7) angreifende, insbesondere als Zugseile ausgebildete Tragorgane (8) auf. Es ist eine Einrichtung (10) zur Wiedergabe
von Musik vorgesehen, die über eine Befestigungseinrichtung (11) mit einem Teil der Schaukel (1) verbunden ist. <IMAGE>
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